
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 21. august 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1068
Ministeren bedes, såfremt det er muligt, redegøre for, hvor mange spøgelsesnet der er 
fundet i de indre farvande i perioden 2020 og frem til i dag. Såfremt det ikke er muligt at 
redegøre for, bedes ministeren svare på, hvad ministeren vil gøre for at skaffe retvisende 
data på, hvor mange spøgelsesnet der findes i vores indre farvande som f.eks. Limfjor
den og Lillebælt. Ministeren bedes samtidig redegøre for, hvilke initiativer ministeren vil 
iværksætte for at komme de eksisterende problemer med spøgelsesnet til livs, og for, 
hvordan ministeren vil sikre, at problemet med efterladte fiskeredskaber ikke fortsætter 
fremadrettet – her tænkes f.eks. på brug af pantordninger og sporingsværktøjer?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karina Lorentzen 
Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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